
Spalletti potwierdza rozmowy w sprawie Vermaelena
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Niemal wszystkie włoskie dzienniki piszą dziś o porozumieniu Romy z

Thomasem Vermaelenem, zaznaczając, że Giallorossi muszą teraz

popracować nad transferem z Barceloną. Negocjacje potwierdza

tymczasem sam Luciano Spalletti, który udzielił wywiadu dla Sky Sport.

Sprzedaż Milanu Chińczykom?

- To kraje, które chcą podbić świat, gdyż widać, że Chiny, Ameryka, tak jak i Rosja

gdy byłem tam ja, inwestują bardzo dużo. Mogą dać pomocną dłoń naszemu

sportowi, choć uważam, że w Milanie wartością dodaną będzie Montella, który jest

świetnym trenerem.

Porto?

- Są mocnym zespołem, z tradycją i jakością, poza tym mają bardzo gorący stadion.

Trzeba będzie od razu nacisnąć na pedał gazu.

Którzy gracze Porto są najbardziej niebezpieczni?

- Casillasa znamy. Hectora chce Napoli, dalej mocni są Brahimi i Aboubakar.

Również Corona jest bardzo dobry. Są silnym zespołem i musimy znaleźć się na ich

poziomie.

Vermaelen?

- Vermaelen jest jakościowym i doświadczonym graczem. Może rozpoczynać akcje

od tyłu i ma wielki charakter. Tacy piłkarze są przyzwyczajeni do gry w tego typu

meczach. Walter znajduje się z tą transakcją w zaawansowanej fazie, choć na chwilę

obecną nie można powiedzieć, że transfer jest faktem.
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